
 
 
 
 
INFORME RELATIU AL DESENVOLUPAMENT DE LES SESSIONS REALITZADES PER LA 
TAULA ECONÒMICA I ALS CONTINGUTS I TEMES TRACTATS 
 
 
 
INTRODUCCIÓ 
 
Atenent al mandat del Plenari del Consell Sectorial de l’Esport s’han dut a terme entre Plenaris una 
sola reunió de la Taula Econòmica el dia 28 de febrer de 2013  
 
A la taula estan inscrits:11 entitats esportives , 1 empresa de gestió de serveis esportius, 1 escola 
pública, 1 representant de la coordinadora d’entitats esportives i 1 representant municipal. 
 
La sessió es va desenvolupar amb normalitat en la sala de Plens de l’Ajuntament amb la  participació 
de 7 inscrits.  
 
 
La taula en aquesta  sessió va tractar el següent:  
 
 
CONTINGUTS DESENVOLUPATS 
 
Es va comunicar per part del representant municipal que el buidatge d’informació corresponent al 
finançament de les activitats que realitzen les entitats amb recursos propis (quotes participants, 
esponsorització i altres) i que hi figuren en la documentació que cadascuna de les entitats presenta a 
la convocatòria pública anual de subvencions, es realitzarà en base a la convocatòria 2013 i que en 
la propera taula s’intentaria  presentar, fent un comparatiu amb els recursos que l’ajuntament posa a 
l’abast de les entitats.  
 
Es va debatre novament sobre la dificultat de finançament dels primers equips quan aquests 
assoleixen determinades categories esportives sobretot d’àmbit estatal que els obliga a realitzar 
desplaçaments molts costosos per tot el territori espanyol. La dificultat d’aconseguir patrocinadors 
comercials per la conjuntura de crisis empitjora la situació. 
La majoria de participants va considerar que s’ha de prioritzar el treball sobre els equips de base i de 
formació i en cas de no tenir els  recursos necessaris, renunciar a aquestes categories i esperar a 
que la situació econòmica millori.  
 
Es va parlar sobre la possibilitat de constituir una Fundació per a gestionar i distribuir entre les 
entitats els recursos econòmics que es poguessin aconseguir per aportacions d’empreses o marques 
comercials i/o micropaportacions. La majoria de participants també va considerar que en cas de 
constituir-se,  els fons haurien de ser orientats a finançar projectes de  promoció i formació esportiva i 
no als primers equips. 
 
 
Sant Cugat , 11 de març de 2013   
 
   
 
 
 
  


